
Vaja rezervnih častnikov
in podčastnikov

Občinska konferenca Zveze častnikov Slovenije je
te dni pripravila prvo redno letno vojaško vajo. ki naj
bi koristila strokovnemu usposabljanju nerazporeje-
nih častnikov in podčastnikov.

Udeleženci vaje (na njej sta sodelovala tudi ob-
močni štab TO Ljubljana in Sekretariat za obrambo
občine Ljubljana-Vič-Rudnik) so že na vpisnem me-
stu pri stari osnovni šoli Oskar Kovačič na kratko
obnovili svoje znanje iz topografije, nato pa jih je (na
strelišču) čakalo streljanje s pištolo M-57, ogled teh-
ničnega zbora (razstave pehotnega orožja) in orienta-
cijski pohod prek Golovca do južne strani Rudnika.
na katerem so se seznanili z vzpostavitvijo radiozvez,
prvo zdravstveno samopomočjo, reševali pa so tudi
taktične naloge. «

»Vsekakor je obnavljanje znanja še vedno potreb-^,
no in koristno za naše častnike.« je o vaji povedal
sekretar občinske zveze častnikov Marjan Knavs. »V
naši novi državi Sloveniji je to prva tovrstna vaja, ki
smo jo pripravili. Podobne preizkušnje naj bi bile.
poslej vsako leto, le z različnimi taktičnimi nameni.l
Urjenje v streljanju s pištoo pa bo redno.«

Kakih devet kilometrov dolga pot prek Golovca«
v lepem sončnem vremenu je bila za marsikoga prije-
ten nedeljski sprehod v naravo. sprostitev. »Zame je
bil to soliden trim, ki si ga sam najbrž ne bi omislil.
Nobena stvar se mi ni zdela posebno težka. saj imam
za sabo že več let tovrstnih vojaških izukušenj. Neka-
tere skupine so kar malo »zašajtale« in pot nchotc
podaljšale še za kak kilometer. Vreme je bilo kar
solidno, ni biio prevroče. Naša skupina je štartala že
med prvimi.« je zadovoljen odhajal z vaje ludi Janez
Jontez z Viča

Vodja ene od skupin. Miljenko Belina iz Trnovc-
ga. pa je dejal:

»Pohod je bil kar dobro organiziran. Razdalje mcd
posameznimi kontrolnimi točkami so bile pravilno
razporejenc, fantje so bili zadovoljni. Nasploh je bil
to lep dan za lep sprchod«
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